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narozen 4. 6. 1986 v Brně

Vzdělání
2001–2005 Maturitní zkouška ze Silnoproudé elektrotechniky, Střední průmyslová škola elek-

trotechnická, Brno.
Zaměření Konstrukce elektrických strojů a přístrojů.

2005–2010 Bakalář Aplikované informatiky, Fakulta informatiky Masarykovy univerzity, Brno.
Bakalářská práce Syntactic analysis and type evaluation in Haskell.

2010–2012 Magistr Aplikované informatiky, Fakulta informatiky Masarykovy univerzity, Brno.
Diplomová práce Web applications in Haskell.
Součástí studia byl výběrový studijní pobyt na Fakultě matematiky, fyziky a informatiky Univerzity
Komenského v Bratislave ve druhé polovině roku 2011.

Jazyky
Čeština rodilý mluvčí Snaha o kultivovaný psaný i mluvený projev.

Angličtina aktivně Passed B2 specialist examination on the university.
Němčina pasivně Soweit erreicht Niveau A2+ bei ÖI mit sehr gutem Erfolg.

Zaměstnání
2012–

současnost
Programátor, Seznam.cz, Brno.
Hlavní programátor interního informačního systému a jeho komponent. Spolupráce na vývoji
obsahových služeb Seznamu (Novinky.cz a další) — jazyky Python a C++.

2004–
současnost

IT specialista, CZAU.NET, Brno.
Tvorba webových aplikací v jazycích PHP a Python (framework Django), správa pracovních stanic
a serverů (Unix i Windows).

2010–2011 Vyučující, Fakulta informatiky Masarykovy univerzity, Brno.
Seminář z funkcionálního programování — praktická výuka programovacího jazyka Haskell.

Zkušenosti a dovednosti
Programování Především Haskell a Python; okrajově Bash, C/C++, Java, JavaScript, PHP a Prolog.
Technologie CSS, jQuery, LATEX, SQL, XML a mnoho dalších.

Ostatní Psaní všemi deseti (DSK), řidičský průkaz skupiny B.

Zájmy
Knihy, filmy, hudba, angličtina, typografie, ekonomie, politika, internetové komunity a mnoho dalších.
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Milí přátelé,

kandidovat na funkci jednoho z krajských místopředsedů Strany svobodných občanů jsem se rozhodl až
teprve po naléhání dalších členů našeho sdružení. Nejsem z těch, jimž imponuje moc, a netoužím se stát
profesionálním politikem. Pouze zastávám principy svobody jednotlivce a ekonomického liberalismu, které
jsem ochotný všemi svými silami hájit. Rovněž chci, aby se o posty místopředsedů ucházelo co nejvíce lidí,
ať máme z čeho vybírat.

Již od útlého mládí jsem se považoval za antikomunistu, obhájce volného trhu a kapitalismu, jenž
pro mě byl vždy synonymem pokroku, oproti různým módním, avšak z mého pohledu zpátečnickým hnutím,
jako jsou například hippies, vyznavači new age a nejrůznější ekologičtí aktivisté. Časem se mé postoje
vytříbily, nejvíce mě asi ovlivnil seriál South Park a kniha Liberalismus od Ludwiga von Misese, jež mě
přiměla se věnovat soustavně ekonomii. Od stejného autora zrovna čtu knihu Lidské jednání. Každopádně
nejsem fanatik, snažím se za všech okolností udržet nadhled, zachovat chladnou hlavu a používat kritické
myšlení.

Svobodné jsem objevil krátce po jejich založení, když jsem v roce 2009 hledal vhodnou stranu pro volby
do Evropského parlamentu a odmítal podporovat „menší zlo“. U tohoto výběru jsem zůstal doteď a jsem si
jistý, že ještě dlouho zůstanu. Ve stejném roce jsem se stal registrovaným příznivcem. Po několika měsících
mě vývoj strany přesvědčil o přechodu na plnohodnotné členství.

Na jaře roku 2010 jsem kandidoval do Poslanecké sněmovny (sedm statečných na kandidátní listině
dosáhlo pouze 0,58 %) a na podzim do komunálních voleb v Brně-Žabovřeskách. Aktivně jsem se zapojil
do kampaně v naší čtvrti a získal tím své první zkušenosti. Ačkoliv jsme ze sebe vydali maximum, konkurence
ostatních stran byla obrovská a podařilo se nám přesvědčit pouze 2,61 % voličů. Nedá se nic dělat, chybami
se člověk učí a v nadcházejícím volebním roce se můžeme lépe připravit.

Předchozí dva roky jsem byl aktivní méně, druhou polovinu roku 2011 jsem totiž strávil na Sloven-
sku a rok 2012 pro mě byl dosti bouřlivý. Dostudoval jsem, našel si práci na plný úvazek a začal žít
na vlastní pěst. I tak jsem si však na Svobodné čas našel, účastnil se mnohých setkání a pomáhal s kampaní
před volbami do Jihomoravského kraje. Přestože jsem letáky zaspamoval celé Horní Heršpice, polovinu
Komárova a část Žabovřesk, skončili jsme na 1,35 %. Je jasné, že pouhé spamování nám k volebnímu
úspěchu stačit nebude. Podporoval jsem také kandidaturu pana Jakla na prezidenta, při níž jsem zjistil,
že je velice těžké občany přesvědčit i k něčemu tak banálnímu, jako je podepsání petice. Do Prahy jsem
posílal jen cca 100 podpisů.

Práci předchozího předsednictva hodnotím velice dobře a chtěl bych pokračovat v jejich šlépějích. Z pozice
krajského místopředsedy bych vylepšil několik věcí:

{ intenzivněji informoval o činnosti Svobodných — jsem ochoten převzít po Jirkovi Martincovi interní
komunikaci, tedy rozesílání pravidelného oběžníku a zpravování o dění ve straně;

{ podněcoval členy a příznivce k častějším setkáváním zapojením se do pořádání přednášek a diskuzního
klubu;

{ zprůhlednil financování krajského sdružení uveřejňováním výpisu z účtu na webových stránkách;

{ byl obezřetnější při přijímání nových členů než předchozí členové předsednictva.

Děkuji vám za pozornost a těším se na dotazy, položené ať už prostřednictvím diskuzního fóra, nebo
zaslané na moji e-mailovou adresu id@dqd.cz.
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